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MÖTESANTECKNING 
ABE LR 3-2025 

Datum för mötet 
2025-03-19  

Diarienummer 
HS-2025-0522 ks kod 1.4  

 

Minnesanteckningar ABE LR  

Datum för mötet: 
2025-03-19 

Plats för mötet: 
Konferensrummet Arkitekten, Teknikringen 74D, plan 4 

Närvarande: 
Björn Berggren, skolchef 
Karin Edvardsson Björnberg, vice skolchef 
Johanna Stellan, kanslichef 
Katja Grillner, prefekt Arkitektur 
Annika Gram, prefekt Byggvetenskap 
Maria Malmström, prefekt SEED (via Zoom) 
Maria Håkansson, prefekt Samhällsplanering och miljö (via Zoom) 
Inga-Lill Söderberg, prefekt Fastigheter och byggande 
Sabine Höhler, prefekt Filosofi och historia 
Ulf Arvidsson, skolcontroller 
Lars Österman, gruppchef ekonomi ABE 
Elina Merdymshaeva, Studeranderepresentant doktorander 
Sabina Flodén Schönherr, sekreterare ledningsstöd 
 
Frånvarande: 
Eva Liedholm Johnson, grundutbildningsansvarig (GA) 
Malin Wennerholm, vice grundutbildningsansvarig (vice GA)  
Stefan Larsson, forskarutbildningsansvarig (FA) 
Catherine Pimenta, gruppchef HR ABE  
Linnea Holmsten, Studeranderepresentant GRU 
 

 
1 Föregående minnesanteckningar 
 
Minnesanteckningarna läggs till handlingarna. 

Björn Berggren 

 

2 Information från KTH:s ledningsgrupp  
 
Mötet förkortades då det inleddes med ledningens genomgång av 
miljöledningssystemet.  
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Skolchefen informerade om att en professor vid KTH har anmälts till 
Statens ansvarsnämnd av KTH, i samband med forskningssamarbeten 
med Ryssland. 
 
Ledningens omvärldsbevakning för mars har skickats ut till 
prefekterna. Omvärldsbevakningen syftar främst till att ge KTH:s 
ledning ett underlag om aktuella händelser, tendenser och rapporter i 
universitetets omvärld som kan vara relevanta för verksamheten och 
uppdraget. I månadens utskick rapporteras bland annat om 
situationen vid amerikanska universitet.  
 
Prefekt delar egen text om vikten av akademisk frihet och KTH:s 
värdegrund med övriga prefekter.  
 
3 Ekonomi 
 
Skolcontroller inte närvarande. 
 
Gruppchef Ekonomi ABE påminner om att projektkalkylmallen ska 
användas för institutionens bekräftelse vid nya projekt. Han önskar att 
detta tydliggörs för projektledarna, eftersom det för närvarande är 
svårt att få kalkylmallen signerad, vilket hindrar ekonomerna från att 
komma vidare i processen för att etablera det nya projektet. 

4 HR 
Se separat presentation. 
 
HR-ansvarig kunde inte närvara vid dagens möte. I stället deltar HR-
handläggare Jenny Jedeman, som presenterade implementeringen av 
den nya HR-organisationen från och med den 1 april 2025.  
 
HR-avdelningen har valt en matrisorganisation för att stärka 
samarbetet mellan olika funktioner. Detta medför nya arbetssätt och 
en omfördelning av arbetsuppgifter. Gruppchef HR ABE har nu ett 
ansvarsområde omfattande tre skolor: ABE, CBH och SCI.  
 
Syftet är att skapa en mer enhetlig arbetsprocess, minska sårbarheten 
och öka effektiviteten. Under mötet presenterades hur HR kommer att 
arbeta gentemot respektive skola. 
 
Varje skola kommer att ha ett dedikerat HR-team, där HR-generalister 
är primära kontaktpersoner för kärnverksamten. Generalisterna 
samarbetar nära med HR-administratörer och andra 
specialistfunktioner inom teamet (Resor, Rekrytering, 
Arbetsrätt/Arbetsmiljö).  
 
Mötets deltagare fick se översikt över fördelningen av hr-generalister 
vid institutionerna.  
 
Jenny betonar att funktionsmailadresserna förblir oförändrade och att 
HR-teamet fortsatt kommer att vara placerat på Teknikringen 74D. 

Lars Österman 

 

 

 

 

Jenny Jedeman 
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Om man har några frågor eller upplever att något inte fungerar som 
det ska, uppmanas man att kontakta HR för vidare dialog. 
Prefekt betonar vikten av att stärka samarbetet mellan handläggare 
inom HR och Ekonomi. 

5 GA/FA/LL 
 
Punkten bordlades pga. frånvaro.  

6 FFA/JML  
Se separat presentation.  
 
FFA anser att det arbetet kring lärartillsättningar och våra nya 
medarbetare inom funktionen fungerar mycket bra och upplever att 
handläggningstiden har minskat.  
 
Det informeras om pågående rekryteringar vid skolan, bland annat att 
rekryteringen av en lektor i grundvattenhantering i berggrunden med 
inriktning mot kopplade processer, nyligen har avslutats. En 
rekrytering av en Lektor i företagsekonomi med inriktning mot 
kundrelationer inom samhällsbyggnad är också på gång.   
 
Vidare informeras om kommande gäst- och adjungerande professorer 
vid skolan, inklusive en gästprofessor i vetenskapsfilosofi med 
inriktning mot modellering i ingenjörsvetenskaperna. Denna punkt 
planeras tas upp på Fakultetsnämndens sammanträde i april. 
 
FFA upplyser även om att KTH ser över processen för 
adjunktrekryteringar. Fakultetsförnyelseutskottet har beslutat att 
adjunktrekryteringar ska följa en struktur liknande den för Tenure 
Track – bland annat att separata protokoll ska föras för första och 
andra mötet. Dessutom ska alla sökande namnges i protokollen. FFA 
poängterade vikten av att alla sökande behandlas lika, exempelvis att 
det inte görs skillnad mellan interna och externa kandidater. 
 
Punkten JML bordlades. 

7 Hållbarhet 
 
Punkten bordlades. 
  
 
Anteckningar av 

 

Sabina Flodén Schönherr 
 
 

 

 

 

 

 

 

Karin Edvardsson 
Björnberg 
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